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Översyn	av	Konsortialavgiften	
	
Ladokkonsortiet	bildades	1994	utifrån	behovet	att	samarbete	runt	vidareuteveckling	av	Ladok.	
Konsortialavgiften	har	allt	sedan	start	fördelats	mellan	parterna	i	proportion	till	antalet	
registrerade	studerande	på	grundnivå,	avancerad	nivå	och	forskarnivå	föregående	budgetår	enligt	
SCB:s	statistik.		
Fördelningsmodellen	har	under	denna	tid	i	stort	fungerat	tillfredsställande.	Dock	har	några	
lärosäten	påpekat	att	fördelningsmodellen	kan	innebära	att	ett	lärosäte	med	ett	stort	antal	
deltidsstudenter	missgynnas	av	modellen.		

Styrelsen	vill	därför	undersöka	om	1)	fördelningsmodellen	leder	till	att	vissa	lärosäten	får	en	
oproportionellt	stor	konsortialavgift	och	2)	om	det		finns	andra	sätt	att	fördela	kostnaden	på.	Ett	
alternativ	kan	vara		att	använda	helårsstudenter	som	en	fördelningsnyckel	alternativt	att		en	viss	
andel	av	Ladoks	totala	kostnader	kunna	fördelas	som	en	grundkostnad.	Dessa	och	fler	alternativ	
skulle	behövas	utredas.	
Därför	föreslår	styrelsen	stämman	att	ge	styrelsen	i	uppdrag	att	göra	en	översyn	av	
konsortialavgiftens	fördelning	som	redovisas	på	stämman	2025.	


